

Suez Cement Company
K30 Maadi/Ein Sokhna Road
P.O. Box 2691
Cairo - Egypt.
Phone (+2) 02 2522 2000
Fax (+2) 02 2522 2067

شركة السويس للأسمنت
الكيلو ٣٠ طريق المعادي - العين السخنة
ص.ب ٢٦٩١
القاهرة - مصر
تليفون: (+2) 02 2522 2000
فاكس: (+2) 02 2522 2067

Messrs: Egyptian Stock Exchange -
Disclosure Department

السادة/ البورصة المصرية - إدارة الإفصاح

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the board of directors' resolutions taken during the meeting convened on 5/3/2020 authorizing the Managing Director and the CFO to negotiate the sale of Suez Cement's 51% shareholding in Hilal Cement K.S.C.P – Kuwait with any interested buyer and to execute the deal at the fair enterprise value with a relevant EBITDA multiple. And further empowering them to take all needed procedures in that regard.

بالإشارة إلي قرارات مجلس إدارة الشركة المنعقد بتاريخ ٢٠٢٠/٣/٥ والذي فوض كل من العضو المنتدب ورئيس القطاع المالي في التفاوض لبيع مساهمة شركة السويس للأسمنت في شركة اسمنت الهلال ش.م.ك.ع - الكويت والبالغة ٥١٪ لأي مشتري مهتم، وتنفيذ الصفقة بالقيمة العادلة التي تعكس مضاعفة ربحية مقبول وإتخاذ كافة الاجراءات اللازمة لتنفيذ ذلك.

Please be advised that the company will offer its shareholding in Hilal Cement Co. – Kuwait (representing 51% of the shares capital) for sale through Kuwaiti Boursa, on Sunday Jan 24th, 2021.

برجاء العلم بأن الشركة ستقوم بعرض مساهمتها في شركة أسمنت الهلال الكويتية (وبالغة ٥١٪ من رأس المال) للبيع من خلال بورصة الكويت يوم الأحد الموافق ٢٤ يناير ٢٠٢١.

Suez Cement Company undertakes to disclose any further relevant updates on that issue, if any, to the Egyptian Stock Exchange before availing it to the market, and to abide with Articles 43 bis and 44 of the Listing Rules, if applicable.

وتتعهد شركة السويس للأسمنت بالإفصاح عن أي تطورات بهذا الموضوع، إن وجدت، للبورصة المصرية، وذلك قبل الإعلان عنها في السوق، وأنها ستلتزم بأحكام المادتين ٤٣ مكرر و٤٤ من قواعد القيد حال وجوب تطبيقها.

Respectfully
Ahmed Morshedy

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

احمد مرشدي

Investor Relations Manager

21/1/2021



مدير علاقات المستثمرين

٢٠٢١/١/٢١